
  

 

 

  
 
REFERAT - Generalforsamling af 27.03.25 
 
Dagsordenen: 
 

1. Valg af dirigent og referent 

Dirigent: Enstemmigt valgt Jan Kobberup 
Referent: Enstemmigt valgt Kathrine Lind 
 
 

2. Bestyrelsens beretning 

2024 har været et spændende år for vores klub, hvor vi har nået nye mål, skabt stærkere fællesskaber og 
haft mange gode oplevelser både på og uden for banen. Det er takket være jer – jeres engagement, 
glæde og fælles indsats – at vi kan være stolte af det, vi har opnået. 

En af årets store milepæle var vores nye floorballbander, som nu er indviet og i brug. Dette projekt blev 
en realitet takket være stor opbakning fra både sponsorer, fonde og medlemmer. Vi sender en stor tak til 
EKJ Rådgivende Ingeniører for deres sponsorat samt til Egedal Kommune. Derudover modtog vi støtte fra 
JC Boligsyn, Hillerød Malerfirma og AD CUT i form af bandereklamer. Til sidst tak til Spar Nord Fonden og 
Nordea-fonden samt en række flotte bidrag fra klubbens medlemmer og venner, som hjalp os helt i mål 
med banderne. 

I årets løb har vi også haft en række gode sociale arrangementer, hvor særligt vores 
juleafslutningsturnering var en stor succes. Her havde vi en fantastisk dag med masser af sjov og god 
stemning, og vi benyttede lejligheden til at takke vores frivillige for deres store indsats. 
 
Økonomisk set var 2024 et ekstraordinært år, da vi modtog en stor sponsorindtægt samt fondsstøtte. 
Dette betyder, at indtægterne ser højere ud end normalt, og at materialeudgifterne i regnskabet 
fremstår lavere, end de reelt var, fordi en del af dem blev dækket af fondsmidler. 

For 2025 er budgettet mere realistisk og afspejler klubbens normale drift uden ekstraordinære tilskud. Vi 
ser dog en stigning i udgifterne til turneringsholdene, særligt på grund af højere omkostninger til 
Floorball Danmark. 

På banerne har vi også haft en positiv udvikling: 
• Herreholdet er blevet styrket med flere personer til at dele træneransvaret.  
• Kvindeholdet har fået godt gang i den med flotte sejre i det nye år. De har også fået nyt spillertøj med 
sponsorstøtte fra EKJ Ingeniører. 
• Ungdomsholdet har fået tilgang af flere nye medlemmer efter en målrettet indsats. 

Fokus for 2025 
Der er plads til nye medlemmer på alle hold, hvorfor vi vil have fokus på at få flere medlemmer. Der er 
sat penge af til markedsføring, da det har givet gode resultater for ungdomsholdet. 

 



  

 

  

I det kommende år vil vi især have fokus på at styrke klubben yderligere med flere frivillige.  
 2025 bliver endnu et spændende år for klubben, og vi glæder os til at bygge videre på det stærke 
fællesskab, vi har skabt sammen. 

Tak for jeres engagement, støtte og gode energi – vi ser frem til endnu flere fantastiske oplevelser 
sammen! 

Ingen indsigelserne mod beretningen – Godkendt. 
 

3. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 

Gennemgang af regnskabet godkendt.  
 
 

4. Fremlæggelse af budget 

Budget godkendt. 
 
 

5. Fastsættelse af kontingent 

Kontingent fastsættes til 450 DKK for voksne medlemmer der spiller på turneringshold. 450 Dkk for unge 
medlemmer. 350 DKK for voksne. Pr. halvår.  
– Drøftelse om at kontingentet ønskes sættes yderligere op ved næste GF. 
Vedtaget.  
 
 

6. Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag 
 

7. Valg af formand 

Formanden ikke på valg 
 
 

8. Valg af næstformand 

Marija Qvick stiller op og valgt. 
 

9. Valg af kasserer 

Kathrine Lind på valg – Kathrine genopstiller - Genvalgt 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 

 
10. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Heidi stiller op og valgt. 
Christina stiller op og valgt 
Allan Bøwig på valg. Ønsker ikke genvalg til en bestyrelsespost, men gerne som suppleant. 
Marija Qvick ikke på valg.  
Vedtaget  
 
 

11. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 

Allan Bøwig indtræder som supplerende bestyrelsesmedlem 
Rune Jensen indtræder som supplerende bestyrelsesmedlem 
Vedtaget 
 
 

12. Valg af revisor 

Revisor – Genvalg af Tatjana Hjorth Madsen 
Vedtaget 
 
 
 

13. Eventuelt 

Drøftelse:  
10 klasses centeret – Der kan kigges på samarbejde mellem skolerne og Floorball. 
Egedal By Night – Der kunne findes en bod og uddeles flyers.  
 
Generalforsamlingen afsluttet 
 
Deltagende:  
Jan Kobberup, Kathrine Lind, Marija Qvick, Merle Stenbryggen, Betina Lauritsen, Christina Maria 
Appelgren, Heidi Nielsen. 
Afbud fra Allan Bøwig og Rune Jensen i bestyrelsen. 
 
 
 
 


